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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 
 Incheiat astazi 31.08.2022 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari, convocat prin Dispozitia nr.124/25.08.2022, emisa de primarul 
orasului Ocnele Mari, la care participa un numar de 13 consilieri din totalul de 13                                                                      
consilieri in functie. La sedinta participa si locuitori ai orasului. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
         

 1. Proiect de hotarare  privitor la: desemnarea reprezentantului Consiliului Local 
or.Oc.Mari in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale „Costea Marinoiu” 
Ocnele Mari pentru anul scolar 2022/2023 ; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 2. Proiect de hotarare privitor la : prelungirea perioadei de inchiriere a 
contractului de locatiune (inchiriere) nr.8293/24.09.2014 pentru apartamentul nr.1 din 
blocul ANL situat in or.Oc.Mari, str.A.I.Cuza, nr.39, jud.Valcea; 

  Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari.  
 3. Proiect de hotarare privitor la : modificarea art.2, alin.(2) din contractul de 
locatiune (inchiriere) nr.10612/04.11.2009  incheiat intre Orasul Ocnele Mari si 
domnul Pavelescu Marian; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 4. Proiect de hotarare privitor la : aprobare rezultate inventariere anuala pentru 
anul 2021; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 5. Proiect de hotarare privitor la : rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli 
pe anul 2022; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
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 6. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea Raportului privind activitatea 
desfasurata de asistentii personali ai persoanelor cu handicap grav pentru semestrul I al 
anului 2022;  
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 

Intrebari, interpelari. 
 Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi.  
 S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 29.07.2022, 
care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
  Domnul presedinte de sedinta da citire punctului 1 de pe ordinea de zi : „Proiect 
de hotarare privitor la : desemnarea reprezentantului Consiliului Local or.Oc.Mari in 
Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale „Costea Marinoiu” Ocnele Mari pentru 
anul scolar 2022/2023”. 
  Domnul consilier local Misescu Constantin propune ca reprezentant al 
Consiliului Local sa fie domnul Nitescu Mihai. 

 Nemaifiind alta propunere s-a trecut la vot, fiind ales ca prezentant al Consiliului 
Local Ocnele Mari, cu 12 voturi “pentru” domnul Nitescu Mihai, dumnealui 
abtinandu-se. 
 S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi : „Proiect de hotarare  privitor la: 
prelungirea perioadei de inchiriere a contractului de locatiune (inchiriere) 
nr.8293/24.09.2014 pentru apartamentul nr.1 din blocul ANL situat in or.Oc.Mari, 
str.A.I.Cuza, nr.39, jud.Valcea”, care a fost aprobat cu 13 voturi „pentru”.  
 S-a trecut  la punctul 3 de pe ordinea de zi : „Proiect de hotarare privitor la : : 
modificarea art.2, alin.(2) din contractul de locatiune (inchiriere) nr.10612/04.11.2009  
incheiat intre Orasul Ocnele Mari si domnul Pavelescu Marian”, care a fost aprobat cu 
unanimitate de voturi. 
 S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi : „Proiect de hotarare privitor la  : 
aprobare rezultate inventariere anuala pentru anul 2021”, care a fost aprobat cu 
unanimitate de voturi. 
 S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2022”. 
 Domnul consilier local Chirca Gheorghe – Catalin intreaba de ce nu se iau in 
calcul studii de fezabilitate pentru toate blocurile din oras. 
 Domnul primar raspunde ca pentru acest lucru trebuie sa aiba asociatii de 
proprietari, iar blocul M1, in momentul de fata, este singurul bloc care indeplineste 
aceasta conditie. 
 Domnul consilier local Bâzgă Constantin – Marius intreaba daca pentru aceste 
cheltuieli vor fi 3 oferte, asa cum prevede legea in vigoare. 
 Domnul primar raspunde ca se va intra pe SICAP pentru preluare lucrare, dar 
pana atunci mai sunt multi pasi de parcurs. 
 Domnul consilier local Pătru Mihai spune ca trebuie gasita o solutie si pentru 
blocul L2, pentru ca este intr-o stare deplorabila. 
 Domnul consilier local Fetele Danut intreaba daca domnul Lazaroiu nu a dorit sa 
fie presedinte de asociatie pentru toate blocurile din oras. 
 Domnul primar  spune ca personal i-a propus, insa nu a dorit decat rezolvarea 
acestui bloc, spunandu-i ca este foarte mult de lucru, iar dumnealui nu are timp sa 
rezolve toate problemele. 
 A fost supus aprobarii proiectul de hotarare, care a fost aprobat cu 13 voturi 
„pentru”. 
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 S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
aprobarea Raportului privind activitatea desfasurata de asistentii personali ai 
persoanelor cu handicap grav pentru semestrul I al anului 2022”, care a fost aprobat cu 
unanimitate de voturi. 
 Domnul presedinte de sedinta da citire petitiei nr.9261/P/13 din 12.08.2022 
formulata de un grup de locatari din zona „Traistari” adresata Consiliului Local Ocnele 
Mari, prin care se solicita preluarea in domeniul public al orasului a unui teren pentru 
infiintarea unei cai de acces  spre locuintele dumnealor. 
 Compartimentul „urbanism, amenajarea teritoriului, administrarea domeniului 
public, programe proiecte” urmare petitiei mentionate mai sus a prezentat  o informare 
inregistrata sub nr.9778/31.08.2022, in care se specifica situatia juridica si tehnica a 
acestui teren. 
 Domnul primar spune ca in conformitate cu Planul Urbanistic General al 
or.Oc.Mari, amplasamentul se afla in zona verde de reconstructie ecologica a Paraului 
Sarat si permite realizarea unei strazi, insa cu costuri destul de mari. A fost verificata 
posibilitatea infiintarii unui drum pana la limita DN67 pentru a fluidiza traficul in 
zona, mai ales pe timp de iarna cand la Salina Oc.Mari vin multe tiruri. 
 Domnul consilier Pătru Mihai este de acord cu exproprierea cetatenilor din zona 
pentru a fi construit acest drum. 
 Domnul presedinte de sedinta spune ca, personal a vorbit cu cativa cetateni din 
acea zona, iar acestia sunt de acord sa doneze o suprafata de teren pentru infiintarea 
drumului. 
 Domnul primar spune ca daca se doreste de catre Consiliul Local Ocnele Mari 
infiintarea acestui drum trebuie discutat cu toti cetatenii din acea zona, iar propunerea 
trebuie prinsa in noul P.U.G.  
 Domnul Mihalcea, locuitor al or.Oc.Mari, si unul dintre semnatarii petitiei, 
doreste sa se faca acest drum, pentru ca  cetatenii care au case in acea zona nu pot 
ajunge cu utilitatile in str.A.I.Cuza, deoarece panta este foarte mare. 
 Domnul presedinte de sedinta da citire informarii  nr.9442/19.08.2022 prezentata 
de catre compartimentul “juridic” prin care se solicita acordul pentru includerea unei 
terte persoane in componenta familiei Orbu Marinela – Roxana, locatar al blocului L2 
din or.Oc.Mari, iar daca sunt de acord sa hotarasca si termenul de includere : un an sau 
pana la expirarea valabilitatii contractului de inchiriere. 
 Domnii consilieri locali luand act de cele relatate in informarea prezentata sunt 
de acord cu includerea tertei persoane in componenta familiala cu respectarea 
termenului de valabilitate a contractului de inchiriere. 
 S-a trecut la ultimul punct de pe ordinea de zi :”Intrebari, interpelari”. 
 Domnul consilier local Hodorog Gheorghe spune ca imprejmuirea locului de 
joaca pentru copii din parcul Ocnita este degradata, trebuie luate masuri de reparare. 
Intreaba de ce terenul de langa domnul Iordache Eugen este  neingrijit. 
 Domnul primar raspunde ca acel teren este proprietate privata. 
 Doamna consilier local Hodorog Liana intreaba daca vor fi continuate lucrarile 
pentru introducerea gazului natural pe strazile Pinilor, 1 Decembrie, Cocenesti. 
 Domnul presedinte de sedinta, Iordache Nicolae spune ca pe marginea strazilor 
sunt pomi care afecteaza circulatia, este de parare ca acestia trebuie taiati, dand 
exemplu pe str.Albinelor, punctul „Gherasie”, unde in curba respectiva nu este 
vizibilitate, in zona au fost accidente de circulatie din cauza acestor pomi. 
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 Domnul primar raspunde ca acei pomi se gasesc pe terenuri private, insa va lua 
legatura cu proprietarii si vor gasi solutii. 

Nemaifiind alte probleme, domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
 
         PRESEDINTE DE SEDINTA,                        SECRETAR GENERAL,                                        
                                 jurist 
             IORDACHE NICOLAE                      MATEI MIHAELA-CRISTIANA 
                                                                        
 
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
31.08.2022 


